
 
Motion till styrelsen  
 
 
Rubrik.  Mot fler höjda samfällighetsavgifter.   
 
 
Sammanfattning.  Hur ska vår ekonomi se ut om 10 år.   
 
 
Bedömning.  Jag anser att styrelsen ska skapa en analys om nuläge och framtid innan man höjer 
samfällighetsavgiften ytterligare.  Se över om vi måste höja i stället för att bara höja.  
 
 
Yrkande  
Jag anser inte att höjningar är enda vägen till tryggare ekonomi. Jag skulle vilja se en detaljplan på 
hur vi kan skapa en bättre ekonomi i vår förening med att sänka utgifter och onödiga köp.  
 
Som världen ser ut nu är allt dyrare och fler familjer och företag går in i besparingsprogram, detta 
hävdar jag att föreningen också ska göra innan man behöver ytterligare höjningar.  
 
Är renovering X nödvändig eller är inköp av X mer nödvändigt än vad det är att spara ihop till en 
större och bättre kassa så föreningen har råd för kommande stora renoveringar av vattenlåsen, VVS 
och Avloppsystemen med mer. Det nödvändiga för att kunna bo här måste vara mer prioriterat än 
skönhets renoveringar.  
 
Självklart finns det akuta reparationer som måste göras eller ha en fungerande snöröjning med 
grusning. Det är inte där vi ska spara utan stoppa det som vi tror att vi behöver i stället för att spara 
till det vi vet att vi kommer behöva.  
 
 
Förbättring  
Vi har inte längre en låg samfällighetsavgift. Vi har högst troligt mycket onödiga utgifter som i stället 
kunde ha sparats till viktigare ändamål.  
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